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Abstract (en)
[origin: WO9321868A1] Disclosed is a device for the transmission of forces applied by one or more traction elements, e.g. a cable line, to parts of
the body in order to stretch and/or reposition limbs. The device includes at least one suction element (2) with a connection (3) for a suction line and
at least one attachment element (4) which is connected to the at least one suction element (2), thus connecting the at least one suction element (2)
with the traction element(s).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif visant a transmettre des forces appliquées par un ou plusieurs systéme(s) d'étirage, tel(s) qu'un céble, sur des
parties du corps, par exemple pour étirer et/ou repositionner des membres. Ce dispositif comporte au moins une piéce d'aspiration (2) avec un
raccordement (3) pour une source de vide et au moins une piéce de fixation (4) qui est reliée avec la ou les piéce(s) d'aspiration pour assurer le
raccordement avec le(s) dispositif(s) d'étirage.
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